
Referat fra bestyrelsesmøde 14.9.2020 
 
Dagsorden: 
 

1. Godkendelse af dagsorden 
Dagsorden godkendt. 
 

2. Økonomi – kontingent og kassebeholdning 
 
Vi har på bankkontoen 122.027,50 kr., kontantbeholdning 302 kr. 
 
212 medlemmer har betalt kontingent. Endnu ikke betalt 3. 
4 nye ejere, som kassereren mangler adresse på. 
 

3. Aktuelle og verserende sager  
a. Færdiggørelse af Småfolksvej inkl. chikaner 
Chikanen ønskes flyttet ved Råbjergvej. Asfalt ved alle stikveje har huller. Christian, 
vejformanden henvender sig til kommunen. Det afklares, hvilke farver chikanerne får. 

 
b. Hastighedsbegrænsninger 

 
Annette henvender sig til Ole Bach-Svendsen. Nævn også busser – vi er imod gennemkørsel af 
turistbusser. 
 
c. Affaldsøer 
Vi bruger p.t. ikke kræfter på denne opgave, men afventer Tønder Forsyning. 

 
d. Grusveje og grustyper 
Vi har undersøgt om vi bruger den rigtige type grus. Det er konklusionen at det er den korrekte 
type, jf. vejformanden – det er vejgrus med ler, sand og grus. Vi ændrer derfor ikke på 
anvendelsen af vejgrus. 

 
e. Grøfter 
Grøftansvarlig overtager udvidelsen af røret i vejen til skoven. Arbejdet med grøften på Gertrud 
Rasksvej og i røret under vejen til skoven er planlagt til november. 
 
f. Klaplåge 
 
Intet nyt. Vi afventer stadig fredningsnævnet. 

 
g. Retningslinier for fordeling af opgaver mellem grundejere og forening vedr. 

oversvømmelser 
 
Vi beslutter efter udbedringen af grøfterne på Gertrud Rasksvej og udvidelsen af røret 
under vejen til skoven, hvordan vi bedst beskriver principperne. 

4. Evt. 
 
Vi laver forslag til generalforsamling om e-mail adresser eller e-boks på alle medlemmer af 
foreningen. 


